



News 06.2014



PORSCHE ZENTRUM IN SANTIAGO DE CHILE

Das 4500 m² große Gebäude bietet auf 4 Etagen seinen Kunden ein einzigartiges Erlebnis. NUSSBAUM hat das PORSCHE Zentrum in Santiago de Chile mit einem Dutzend Stempelhebebühnen TOP LIFT 2.35 TSK Mini-Max ausgestattet, dadurch konnten 12 Arbeitsplätze mit minimaler Unterschwenkhöhe für Sportwagen und gleichzeitig maximalem Tragteilverstellbereich für die SUV geschaffen werden. Die Kapazität der Werkstatt ist auf 7000 Fahrzeuge pro Jahr ausgelegt.

Bildquelle: http://www.ditecautomoviles.cl/noticias?noticia=19

PORSCHE CENTER IN SANTIAGO DE CHILE

The PORSCHE building with a total space of 4500 m², which is presented in 4 floors, offers its customers an unique experience. NUSSBAUM equipped the PORSCHE center in Santiago de Chile with a dozen of in-ground piston lifts - TOP LIFT 2.35 TSK Mini-Max. In these 12 working bays, the sport cars can be picked up with the lowest lifting point of Mini-Max lifting arms, as well as the off-road vehicles with the maximum height of adjustable lifting point.

The capacity of the workshop is made for 7000 vehicles per year.

Source: http://www.ditecautomoviles.cl/noticias?noticia=19

27.07. - 27.07.2014
Fendt Feldtage
Waldenbrunn (Germany)

28.08. - 31.08.2014
Interauto
Moskau (Russia)

05.09.-07.09.2014
Wessels + Müller Werkstattmesse
Osnabrück (Germany)

13.09.-14.09.2014
PV LIVE
Hannover (Germany)

16.09.-20.09.2014
Automechanika Frankfurt
Frankfurt (Germany)

11.10.-12.10.14
Wessels + Müller Werkstattmesse
München (Germany)



Aktuelle NUSSBAUM News auf
*** NUSSBAUM News on:
www.nussbaum-group.de/news

www.facebook.de/NUSSBAUMgroup

oder *** or

www.nussbaum-group.de/facebook

Sie haben interessante Projekte realisiert? Dann senden Sie uns diese. *** Do you have realized projects? Send us pictures and information to info@nussbaum-group.de or to your contact person



SCHULUNG BEI DD PNEU

Unser Produktmanager hat bei DD Pneu in Tschechien eine Schulung im Bereich Wuchten und Montieren durchgeführt. Neben der theoretischen Schulung wurden die Mitarbeiter von DD Pneu auch direkt an den Maschinen geschult.

* * *

TRAINING FOR DD PNEU

Our product manager has provided a training for balancing machines and tire changers for DD Pneu in Czech Republic. Besides the theoretical training the sales team of DD Pneu was trained directly at the machines.



NEUES TOYOTA CENTER IN GEORGIEN

Durch unseren Partner Tegeta Motors aus Georgien wird ein neues Autohaus mit mehr als 20 unserer Hebebühnen ausgestattet. Verfolgen Sie die weiteren Schritte zusammen mit uns.

Hier ein erster Eindruck des Neubaus des Toyota Centers in Georgien.

NEW TOYOTA CENTER IN GEORGIA

A new car dealership with more than 20 of our lifts will be equipped by our partner Tegeta Motors from Georgia. Follow the further steps of the project with us.

Here is a first impression of the new building of the Toyota Center in Georgia.



NUSSBAUM Group ist jetzt bei Instagram!

Folgen Sie uns @nussbaumgroup
www.instagram.com/nussbaumgroup

NUSSBAUM GROUP IS NOW ON INSTAGRAM!

Follow us @nussbaumgroup
www.instagram.com/nussbaumgroup



CCD ACHSMESSGERÄTE – NEUES DESIGN *** CCD WHEEL ALIGNERS – NEW DESIGN



Im Zuge der weiteren Verbesserung unserer CCD Achsmessgeräte wurden in der Elektronik für die Funkübertragung und im Smart Card Reader einige Verbesserungen umgesetzt, die seit JUNI 2014 in unsere Fertigung einfließen werden.

In regards of continuous improvement of our CCD wheel aligners, we have implemented several modifications in the electronics of the radio transmission as well as on the Smart Card Reader, which will be available since JUNE 2014 production.

Die Artikelnummern der Achsmessgeräte sowie die Listenpreise der CCD Achsmessgeräte bleiben unverändert.

The part numbers and the relevant list prices of the CCD wheel aligners remain unchanged

- Version Standard 0986400A51
- Version Mercedes 0986400A59

- Version Standard 0986400A51
- Version Mercedes 0986400A59

Zum gleichen Zeitpunkt haben wir auch das Design und die Position der Messköpfe am Fahrzeug modifiziert.

At the same time we have also modified the design and position of the measuring heads on the cabinet.

Die CCD Achsmessgeräte in der neuen Konfiguration erkennt man an dem Zusatz -AKA hinter der Seriennummer

The CCD wheel aligners in the new configuration can be recognized by the suffix -AKA behind the serial number showroom.